
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 5. oktober 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål F
Ministeren bedes redegøre for, hvad status er for hvert af initiativerne i ”Hand-
lingsplan for husdyr-MRSA” samt komme med en vurdering af, hvornår de
målsætninger, der indgår i aftalen, vil blive opfyldt samt hvilke tiltag ministeren
løbende har gjort for at sikre progressionen i gennemførelsen af ”Handlings-
plan for husdyr-MRSA” indtil dato.
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2015-16, jf.
MOF alm. del - spm. CC.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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